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Geacht college,

CDA Zwolle heeft in de afgelopen periode meerdere keren aandacht gevraagd voor de sanering van
asbestdaken. Zo heeft het college mogelijk de CDA Zwolle zinsnede ‘asbest eraf, een zonnetje erop’
onthouden. Uit de antwoorden van het college bleek dat er geen urgentie aan het onderwerp
asbestdaken zou worden verleend. Externe ontwikkelingen zorgen er echter voor dat CDA Zwolle
nogmaals aandacht vraagt voor dit onderwerp.

Naar aanleiding van de motie in de Tweede Kamer van dhr Martels (CDA) en Ziengs (VVD) is aan de
regering gevraagd om een extra inspanning te doen om in overleg met decentrale overheden en SVn
te komen tot een landelijk asbestfonds voor eigenaren van asbestdaken die sanering niet kunnen
financieren. Op 14 oktober j.l. heeft de staatssecretaris van I&W door middel van een brief de
Tweede Kamer geïnformeerd over deze kwestie.

Uit de brief blijkt dat na overleg met koplopers onder de provincies, gemeenten, betrokkenen uit de
bouw- en asbestsector en andere maatschappelijke partijen er besloten is om ook zonder een
wettelijk verbod werk te maken van de asbestdakenproblematiek. De afspraak is dat er voor het eind
van het jaar een samenwerkingsovereenkomst ondertekend zal worden. Ook geeft de
staatssecretaris in de brief aan dat gemeenten in meerdere opzichten een essentiële schakel zijn in
de stimulering en facilitering van de asbestdaken sanering.
Eén van de maatregelen in de samenwerkingsovereenkomst is het oprichten van een fonds dat in
2020 operationeel moet zijn. Het Rijk, provincies, gemeenten, banken en eventuele overige partijen
vullen dit fonds. Dit financiële instrument is vooral bedoeld voor dakeigenaren die via de reguliere
weg geen lening kunnen afsluiten. Het idee is dat leningen uit dit fonds tot en met 2028 worden
verstrekt om realisatie van vrijwillige sanering maximaal te stimuleren en na 2028 geen nieuwe
leningen te verstrekken.
Kansen zijn er volgens de brief van de staatssecretaris ook: het slim meekoppelen van bijvoorbeeld
de opgave van de energietransitie kan prima samenlopen met een versnelde sanering van
asbestdaken. Dit is ook van belang voor het succes van een fonds.

Dit brengt ons op de volgende vragen aan het college:

- Is het college op de hoogte van de inhoud van de brief van de staatssecretaris?
- Is Zwolle betrokken geweest bij het beschreven overleg met de diverse partijen?
- Wat voor gevolgen heeft de -te tekenen- overeenkomst voor gemeente Zwolle?
- Gaat het college al een bedrag opnemen in de begroting 2020, eventueel als reserve?
- Bent u bereid om actiever aan de slag te gaan met de meekoppelkansen om zowel

doelstellingen i.h.kv. de energietransitie te koppelen aan het verwijderen van asbestdaken?
- Wil u de raad schriftelijk informeren over de details van de afspraken zodra de beschreven

overeenkomst is ondertekend?

Namens de fractie van CDA Zwolle,

Arjan Spaans


